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INTERPELACJA
 w sprawie uruchomienia programu remontów dróg gruntowych

Zwracam się z prośbą o podjęcie działań na rzecz uruchomienia PROGRAMU REMONTÓW
DRÓG GRUNTOWYCH.

Mam świadomość, że w mieście jest kilkaset kilometrów dróg wymagających nakładów
finansowych, dlatego monituję o kontynuację prac zainicjowanych w 2021 roku przez radnych
poprzedniej kadencji Martę Bejnar-Bejnarowicz, Krzysztofa Kochanowskiego i Jerzego Synowca,
dotyczących uruchomienia  PROGRAMU REMONTÓW DRÓG GRUNTOWYCH.

Kilka lat wcześniej sporządzony został Wieloletni Plan Inwestycyjny, który stanowił pewien
harmonogram remontów. W oparciu o zawarte tam daty mieszkańcy wycofywali nawet swoje
wnioski z Budżetu Obywatelskiego, gdyż byli informowani, że za rok-dwa miasto wykona dany
remont poza Budżetem Obywatelskim. Dziś wiemy, że plan inwestycyjny nie został zrealizowany,
jednak drogi, jak potrzebowały, tak nadal potrzebują remontów. 

PROGRAM REMONTÓW DRÓG GRUNTOWYCH miałby wprowadzić kryteria, według których
wskazywana byłaby kolejność dróg do remontu. 

Kiedy projekt był zgłaszany, Pan Prezydent był jego zwolennikiem i informował, że pomysł jest
zbieżny z długoletnimi planami inwestycyjnymi i będzie go popierał.



Z informacji, jakie udało mi się pozyskać wiem, że PROGRAM jest na ukończeniu, jednak pomimo
3 lat prac nad kryteriami. jego uruchomienie nadal nie nastąpiło.

Bardzo proszę o jego uruchomienie i deklaruję wsparcie przy jego dokończeniu i wdrożeniu.

Serdecznie dziękuję.
Agnieszka Cierach


